

港九街坊婦女會孫方中書院

H.K. & Kln. Kaifong Women's Association Sun Fong Chung College

4643 Tai Po Road, Tai Po Kau, Tai Po, N.T.

Tel: 2656 7123 Fax: 2654 6886 E-mail: info@sunfc.edu.hk

新界大埔公路大埔滘段 4643 號 Website: http://www.sunfc.edu.hk

19-20 School Circular No.16

16th December, 2019

Dear Parents/ Guardians,

Parental Evaluation Scheme (S1-S6)

In order to strengthen the cooperation and communication with parents, the College has established the Parental Evaluation Scheme to help parents evaluate their children's performance in aspects of learning, self-management and character development. For details of the scoring criteria, please refer to the school website. The result of this evaluation, together with the rating by your child's class teacher, will be shown on your child's school report card as part of his or her overall performance.

Please complete and return the attached reply slip to the class teacher on Tuesday, 17th December, 2019.

Thank you for your kind attention.

Yours faithfully,

S. K. Ng Principal



港九街坊婦女會孫方中書院

H.K. & Kln. Kaifong Women's Association Sun Fong Chung College

4643 Tai Po Road, Tai Po Kau, Tai Po, N.T. Tel: 2656 7123 Fax: 2654 6886 E-n

Fax: 2654 6886 E-mail: info@sunfc.edu.hk

新界大埔公路大埔滘段 4643 號 Website: http://www.sunfc.edu.hk

19-20 第16號通告

敬啟者:

家長評審制

為加強家校之間的合作和溝通,建立完善的支援網絡,締結良好的伙伴關係,本校特設「家長評審制」,讓家長對子女在學習、自我管理及品德責任等方面之表現進行評估。懇請貴家長瀏覽學校網頁內的評分準則,並在附頁圈出 貴子弟在其中十個項目的表現分數。是項評估之資料將連同老師評估部分一併記錄在學生成績表上,作為學生整體表現的一部份。謹請 貴家長填妥下列回條,於十二月十七日(星期二)交回班主任,以憑辦理。

此致 中一至中六家長

校長

异少祺

謹啟

二零一九年十二月十六日

回條 Reply Slip

敬覆者:

Dear Principal,

I have been clearly informed about the matters listed in School Circular No.16 'Parental Evaluation Scheme'. I affirm that the information provided below is true and accurate.

貴校二零一九年十二月十六日第十六號通告有關「家長評審制」事宜,業已知悉,亦 證明以下所填各項均屬真確無誤。

項目	評分 (Score)									
Item	最低分	數							最	高分數
	(the lowest) (the highest)									
1.專注(Attentiveness)	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
2.仁愛(Benevolence)	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
3.勤奮(Diligence)	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
4.謹慎(Discretion)	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
5.信心(Faith)	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
6.主動 (Initiative)	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
7. 忍耐 (Patience)	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
8. 盡責(Responsibility)	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
9. 節制 (Self-control)	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
10.誠實 (Truthfulness)	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10

^{*} Please circle a score for each item proportionate to your child's performance.

請圈出 貴子弟在以上十個項目的表現的分數。

此覆

港九街坊婦女會孫方中書院吳少祺校長

家長簽署			
Signature of Parent/ Guardian	:		
家長姓名			
Name of Parent/ Guardian	:		
學生姓名			
Name of Student	:		
班別及班號			
Class and Class Number	:	 ()

二零一九年十二月____日